



## Al Zuhour Private School, Sharjah

مدرسة الزهور الخاصة. ذ. م. م.

Saturday, March 21, 2020

Dear Parents,

I hope you have all been able to stay well and enjoy the Spring Break as much as possible during this difficult time.

During Spring Break, our teachers and leaders have been working tirelessly to prepare for a smooth transition to distance learning. To ensure that your child is provided with a continuous education, you will receive weekly plans and all codes for the online platforms your child will use on the school website Digital Campus (DC). Also, you will find instructional videos for Microsoft Teams and Instruction for Zoom to be used for live streaming whenever needed or announced by the teachers.

The distance learning that we will all be engaging in next week is something that is new for almost all of us and will require patience, an open mind and open communication throughout. Nothing can replace the connections that we make every day at AZPS, but we have platforms, policies and procedures in place to help maintain your child's education during this time. In order not to confuse our students we will keep using the portals that they are used to such as **Class Dojo**, **Showbie** and **Google Classroom** as main portal of communication. Each class will be reflected as a virtual class on their own portal.

Each week on Thursday, your child's teachers will post a message on their DC pages with guidance related to the learning, resources and work expectations for the coming week. Middle and High School teachers will do the same, in addition to some live lessons which will be announced later. Your child will engage with their teachers via video conferences, recorded content videos, emails and submission of their homework, assignments and projects. We have been well prepared for this for some time and have tested these platforms throughout the past two weeks. Teachers have connected with selected students during break to test out the connectivity of platforms that will be used for video conference lessons and these went very well.

The workload from each subject should be managed by your child each week and a follow up is required from your side to make sure assignments are submitted on time. Also keep encouraging and praising your child to build his/her stamina online. The team will communicate with SEN students' parents individually to support.

The first week of remote learning will require support from everyone: leaders, teachers, students and parents. We all need to support each other as we are all new to this procedure so we should not be judgmental.

Teachers will reach out to the parents of any students that have not been present in the distance learning environment. They will also update families when work deadlines are missed or if behavior in the remote classroom falls below the outlined expectations.

Please remember that any member of staff in the school can be reached via email, school landline number and distance learning emergency numbers.

**0563957179 (Elementary and Middle)**

**0563597577 (High School)**

Throughout this period, we encourage you to keep communication channels open with us. Your feedback will help with the success of our remote learning journey.

Thank you  
Principal  
Mohamed Motawea



## Al Zuhour Private School, Sharjah

مدرسة الزهور الخاصة. ذ. م. م.

السبت، 21 مارس، 2020

حضرات أولياء الأمور الكرام

أمل أن تكونوا جميعًا قد استمتعتم بالعطلة الربيعية متنين لكم دوام الصحة والعافية.

خلال عطلة الربيع ، عمل مدرسوننا والمشرفين بلا كلل للتحضير للانتقال السلس إلى التعلم عن بعد. لضمان عدم انقطاع التعليم لطفلك، سنتلقى على موقع المدرسة (DC) Digital Campus خططاً أسبوعية وجميع الرموز الخاصة بالمنصات عبر الإنترنت التي سيستخدمها طفلك. أيضًا ، ستجد مقاطع فيديو تعليمية لـ Microsoft Teams وتعليمات لاستخدام Zoom حيث سيتم استخدامها للبث المباشر عند الحاجة كما سيتم الإعلان عنها من قبل المعلمين.

إن التعلم عن بعد الذي سنخبر فيه جميعًا في الأسبوع المقبل هو شيء جديد بالنسبة لنا جميعًا وسيطلب منا الصبر والتقبل والتواصل بشكل مستمر. لا شيء يمكن أن يعوض ممارساتنا التي كنا نقوم بها كل يوم في مدرسة الزهور ، ولكننا الآن نملك منصات وسياسات وإجراءات للمساعدة في الحفاظ على تعليم طفلك خلال هذا الوقت. ولكي لا نربك طلابنا، سنستمر في استخدام المواقع التي اعتادوا عليها مثل Class Dojo و Showbie و Google Classroom كمدخل رئيسي للاتصال بحيث يتشكل صف افتراضي على هذه المواقع يماثل الصف الحقيقي.

في يوم الخميس من كل أسبوع، سيبعث معلمو طفلك خطة أسبوعية على موقع المدرسة DC مع إرشادات تتعلق بكيفية التعلم والمواد التعليمية وتوقعات العمل للأسبوع القادم. بالإضافة إلى ذلك سيقوم معلمو المدارس الإعدادية والثانوية ببث بعض الدروس المباشرة التي سيتم الإعلان عنها لاحقًا. سوف يتفاعل طفلك مع معلميه من خلال هذا البث المباشر أو مقاطع فيديو مسجلة كما ورسائل البريد الإلكتروني وتقديم واجباتهم المنزلية ومهامهم ومشاريعهم. لقد استعدنا جيدًا لهذه المرحلة واختبرنا هذه المنصات طوال الأسبوعين الماضيين. ولقد تواصل بعض المعلمين مع بعض طلاب خلال فترة الإجازة لاختبار اتصال الأنظمة الأساسية التي سيتم استخدامها لدروس بث الفيديو المباشر، وقد سارت الأمور على ما يرام.

يجب أن يتحمل طفلك مسؤولية متابعة العمل لكل مادة كل أسبوع كما ويتطلب الأمر المتابعة من جانبكم للتأكد من إرسال الواجبات في الوقت المحدد مع المداومة على تشجيع ابنائكم وتعزيز مجهوداتهم. سيتواصل الفريق المختص مع أولياء أمور الطلاب ذوي الهمم بشكل فردي لتقديم الدعم.

سيطلب الأسبوع الأول من التعلم عن بعد دعمًا من الجميع: الإدارة والمعلمين والطلاب وأولياء الأمور. نحتاج جميعًا إلى دعم بعضنا البعض لأننا جميعًا جددًا في هذا الإجراء، لذا لا يجب أن نتسرع في إصدار الأحكام.

سيواصل المعلمون مع أولياء أمور الطلاب في حالة تغيبهم عن منصة التعلم عن بعد. سيقومون أيضًا بالتبليغ عندما يتم تجاوز المواعيد النهائية للواجبات أو إذا كان السلوك في الفصل الدراسي الافتراضي أقل من المتوقع.

بإمكانكم دائما التواصل معنا عبر البريد الإلكتروني أو هواتف المدرسة كما بإمكانكم الاتصال عند الضرورة بهذه الأرقام

0563957179 المراحل الابتدائية والمتوسطة:

0563597577 المرحلة الثانوية:

راجين دوام التواصل معنا لتلقي آرائكم ومقترحاتكم مع جزيل الشكر ووافر الامتنان

مدير المدرسة  
محمد مطاوع

